
 

Innkalling – Fagutvalget 

Utvalg:  Fagutvalget 
Møtedato: 06.04.21 kl. 16-17:30 
Møtested: Zoom: 
https://uio.zoom.us/j/69086184781?pwd=YWpxT0ZpWDBuYllJUzN2c0thY3NIQT09 
 
Til:  Navn     Tittel   Rolle 

  Arild Megard     Fungerende leder IS profesjon 
Nicholas Browitt   Medlem  IS Ba/Ma 
 

  Sebastian Istad Scheie   Medlem  PR profesjon 
(Fravær) Clara Helene Wolff   Medlem  PR Ba/Ma 

 
Pernille Elise Melilla   Medlem  PU profesjon 

  Hilde Stubhaug Drangsland  Medlem  PU Ba/Ma 
 

Adam Njå    Medlem  SVSU profesjon 
–      Medlem  – 

 
Bent Kristen Hårstad   Medlem  Metaforeningen 

 
 

 

Dagsorden 

Saksnr./år Tittel 

1/21  Godkjenning av innkalling og dagsorden 

 

Godkjent. Det er enighet om at møter vil ta høyde for normen om akademisk kvarter fremover. 

 

 

2/21  Orienteringer 
a) PU 



PU-BAMA gjennomfører månedlige møter med ledelsen for å snakke med ledelsen på 
instituttet. Et stort fokus er hvordan en kan gjøre utdanningen mer arbeidslivsrelevant. 
Det er også fokus på det sosiale, spesielt med hensyn for koronasituasjonen. I denne 
sammenhengen er det gjennomført to turer. Det planlegges gjennomføring av en tredje 
tur. Det vil være åpen påmelding og puljevis avgang. Organisert i årskull.  

 
 

PU-Profesjon gjennomfører også månedlig møte med ledelsen. Møtene er stort sett 
faglig relatert, der stemmen til studentene løftes. PU-leder jobber for å øke initiativet i 
gruppa. PU har tatt initiativ til arrangement grupper på hvert kull. Zoom-kaffepause 
etter zoom-forelesninger er et anbefalt tiltak. Generelt sett går mye av fokuset går til å 
bedre koronasituasjonen. En mentorordning er foreslått som tiltak. Det er også et ønske 
om å bedre tilknytningen mellom studenter og instituttet og forelesere.   

 
b) PR 

 
Arbeidsgruppe angående arbeidslivsrelevans. En utfordring med rapporten var at det 
ikke var utfyllende nok til at man kan fatte målrettede tiltak med utgangspunkt i 
rapporten.  
 
Studentbarometeret diskuteres. 

 
c) IS 

 
De ønsker å bedre studentsituasjonen og vil gjerne høre alle konstruktive forslag på 
hvordan dette kan bedres. Ellera går det i det samme som vanlig. Ansettelser og 
formelle godkjenninger og kvalitetssikring av store beslutninger ved instituttet. Lite som 
berører studentene direkte, av sakene som er oppe nå. 

 
 

d) SVSU 
 

Diskusjon og utredning av mulige koronatiltak. 
 
Orientering om oppussing av ES. 
 
Studentbarometeret diskuteres også i SVSU. Resultater viser at studenter er mindre 
motivert og føler at de lærer mindre.  

 
 



 

 

e) Andre 

Metaforeningen ved Bent rapporterer om at foreningene stort sett er på sparebluss.  

Mye aktivitet forutsetter fysisk oppmøte. Mange foreninger ser ut til å dø. 

Metaforeningen har snakket med ulike foreninger for å gi redaktørtilgang til gruppen 
«Student på PSI». 

 

 

3/21  Forespørsel fra instituttet om digital kommunikasjonskanal til studentene 

 

Ingenting nytt 

 

4/21  Valg av leder  

 

Arild Megard velges til leder ut perioden. 

 

7/21   Økonomisk kompensasjon for lederverv i studentdemokratiet  

 

FU vedtar å bevilge 5000 kroner i honorar per semester til: 

a. Leder av PU-BA/MA 
b. Leder av PU-Profesjon 
c. Leder av FU 

Begrunnelsen for dette er at vi over tid har sett store utfordringer med å rekruttere studenter 
til disse vervene. Hensikten med vedtaket er å gjøre det lettere for flere å ta på seg 
studentdemokratisk ansvar ved PSI.  

Dette ble vedtatt allerede i 2017, og FU vedtar nå en fastsettelse av et beløp. 



Det har bygget seg opp et etterslep av tillitsvalgte som ikke har fått honoraret som de ble lovet 
da de gikk inn i vervet sitt. FU-leder skal undersøke dette og rydde opp i et eventuelt etterslep 
fra 2017. 

 

8/21  Studentrettede koronatiltak – oppfølging av diskusjoner i PU 

 

Det diskuteres mulig koronatiltak. PU-ledere tar dette videre. 

 

9/21  Eventuelt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Arild Megard 

Psykologisk Fagutvalg http://www.sv.uio.no/psi/livet-rundt-studiene/fagutvalg/ 


